
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Wojciecha Skurkiewicza
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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Jako senator RP z ziemi radomskiej proszê o wyjaœnienie kwestii zwi¹zanej z brakiem w³aœciwie dzia-
³aj¹cego nag³oœnienia i informacji wizualnych na terenie dworca PKP Warszawa Zachodnia, to jest
w g³ównym przejœciu podziemnym pomiêdzy ulic¹ Tunelow¹ a Alejami Jerozolimskimi.

Aktualny stan infrastruktury s³u¿¹cej do przekazywania informacji podró¿nym na terenie Dworca
Zachodniego w przejœciu podziemnym pomiêdzy ulic¹ Tunelow¹ a Alejami Jerozolimskimi jest skanda-
liczny, gdy¿ brak jest w tym przejœciu poprawnie dzia³aj¹cej informacji wizualnej i akustycznej. O takim
nagannym stanie rzeczy jestem informowany od kilku miesiêcy, poniewa¿ wiele osób z Radomia i okolic
codziennie doje¿d¿a do Warszawy do pracy lub szko³y, korzystaj¹c z transportu kolejowego. Opisywana
sytuacja niejednokrotnie jest przyczyn¹ spóŸnienia podró¿nych na poci¹gi, bo z racji remontów na li-
niach kolejowych poci¹gi wje¿d¿aj¹ na inne tory i perony ni¿ wynika to z rozk³adów jazdy rozmieszczo-
nych na tablicach informacyjnych. Dezorganizuje to normalne podró¿owanie i korzystanie z us³ug
transportowych PKP oraz prowadzi do nerwowych sytuacji i dyskomfortu klientów.

W zwi¹zku z powy¿szym zwracam siê z proœb¹ o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania:
1. Czy minister infrastruktury odpowiedzialny za transport kolejowy zajmie siê t¹ skandaliczn¹ sy-

tuacj¹, która z punktu widzenia podró¿nych jest nie do przyjêcia?
2. Czy zostan¹ podjête w tej sprawie jakieœ dzia³ania?
3. Kiedy ta prosta i niskokosztowa sprawa zostanie za³atwiona przez administratora Dworca Zacho-

dniego?
4. W jaki sposób administrator Dworca Zachodniego ma zamiar poprawiæ komfort podró¿nych pod

tym wzglêdem?
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